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ZAPISNIK 

S 12. SJEDNICE VMO PAŠAC 
 

12. sjednica VMO Pašac održana je 5.07.2011. (utorak) s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Pašac, Balde Fućka 39. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Ladislav Fućak, predsjednik VMO 
- Mladen Čargonja, zamjenik predsjednika VMO 
- Nino Margan, član VMO 
- Kristina Dumić Červar, tajnica MO 
 
Ostali nazočni: 
-     
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
- Patricia Pavleković, članica VMO 
- Anica Bezjak, članica VMO  
 
Usvajanje zapisnika s 11. sjednice VMO Pašac: 
 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Akcija "Birajmo najljepšu okućnicu i balkon u 2011." 
2. Ostavka članice Vijeća, Patricije Pavleković 
3. Sufinanciranje obnavljanja kapele Svetog Trojstva Župe Grada Grobnika 
4. Razno: informacije i zamolbe grañana 

 
 

 
 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 



AD 1 
 
Akcija "Birajmo najljepšu okućnicu i balkon u 2011. godini" održati će se 22.07.2011. god. u 
suradnji sa Vijećem MO Svilno. Za akciju se prijavilo 11 učesnika. Učesnicima će se podijeliti 
tri nagrade – poklon bonova ( 1. nagrada – 350,00 kn, 2. nagrada – 250,00 kn i 3. nagrada – 
200,00 kn). U prigodnom dijelu programa nastupiti će klapa Opatija.) 
 
 
 
 
Zaključak: 
 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
 
 

AD 2 
 
Tajnica MO je obavijestila prisutne Vijećnike da je članica Vijeća, gñica. Patricija Pavleković 
dostavila Vijeću u pisanom obliku svoju neopozivu ostavku na mjesto članice Vijeća MO 
Pašac.  
 
 
Zaključak: 
 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
 
 
AD 3 

Tajnica MO obavijestila je prisutne Vijećnike da je temeljem dopisa – zahtjeva vlč. Friščić 
Ivana o sufinanciranju obnavljanja kapele Svetog Trojstva Župe Grada Grobnika upućen 
dopis Gradonačelniku u kojem se traži mišljenje u sufinanciranju navedene kapele. 
 
 
 
Zaključak: 
 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
AD 4 
 
RAZNO: 
 
- Tajnica MO  obavijestila je Vijećnike o odgovoru Elektroprimorja od kojeg se tražila 

zamjena dotrajalih drvenih stupova. Elektroprimorje obavještava Vijeće da je nakon 
izvida na terenu utvrñeno da su stupovi tehnički ispravni, ali da su u dotrajalom stanju. 
Zamjena će biti izvedena u prioritetnom roku kroz plan  održavanja niskonaponske 
nadzemne zračne mreže. 

 
 



 

 

 

Sjednica je završila u 19:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Pašac: 

 
Kristina Dumić Červar Ladislav Fućak 

                         
  

  
                         


